
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 
 

ПРОТОКОЛ  

 

21.06.2018                                       м. Черкаси                                            № 18 

 

засідання постійної комісії з питань екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації  

наслідків надзвичайних ситуацій 

 

Всього членів комісії  - 11 

На засіданні присутні - 6 

 

ПРИСУТНІ: 

Голова постійної комісії - Омаргалієв К.С. 

секретар постійної комісії     - Плічко Г. І. 
 

члени постійної комісії:    Вусик В. М., Ніжніков В. М., 

    Пошиваник  М.М., Полозов В. О. 

  
 

ВІДСУТНІ:    Жмуд Ю. М., Морозюк М. О., Рябошлик О.В. 

   Чен В. Є., Чміль В.О. 
 

На засідання запрошені:  

Далібожак  

Іван Степанович 

- директор комунального підприємства 

«Аеропорт Черкаси Черкаської обласної 

ради» 

Денжанська  

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного  відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та природних  

ресурсів облдержадміністрації 

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

Липкань  

Андрій Борисович 

- заступник директора - начальник управління  

житлово-комунального господарства 

Департаменту містобудування, архітектури, 

будівництва та житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації   



ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

 1. Про погодження комунальному підприємству "Монастирищенське 

виробниче управління житлово-комунального господарства" надання у 

користування ділянок надр з метою геологічного вивчення, у тому числі 

дослідно-промислової розробки питних підземних вод 

Доповідач: 

Денжанська  

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

 2. Про надання гірничого відводу приватному підприємству 

"Бачкуринська сільська комунальна служба" для розробки Бачкуринського 

родовища суглинків  

Доповідач: 

Денжанська  

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

3. Про звіт за 2017 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки 

Доповідач: 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 03.06.2016 № 5-2/VII 

«Про обласну  програму охорони навколишнього природного середовища на 

2016 – 2020 роки» 

Доповідач: 

Звягінцева  

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та 

природних ресурсів облдержадміністрації 

5. Про  внесення  змін   до   рішення   обласної   ради   від   22.12.2017    

№ 19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 рік» 

Доповідач: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 6. Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області 

Доповідач: 

Звягінцева  

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та 

природних ресурсів облдержадміністрації 

Прокопенко  

Анатолій Васильович 

- директор  приватного підприємства 

"Бачкуринська сільська комунальна служба" 

Соколовська  

Ольга Петрівна 

- заступник директора  комунального 

підприємства "Монастирищенське виробниче 

управління житлово-комунального 

господарства" 

Шевчук 

Микола Петрович 

- заступник начальника управління цивільного 

захисту облдержадміністрації 

 

 



 7. Про внесення змін до комплексної програми функціонування та 

розвитку системи цивільного захисту області, забезпечення мобілізаційної 

готовності та мобілізації, створення регіонального матеріально-технічного 

резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час 

та особливий період на 2018-2019 роки 

Доповідач: 

 

 

 

 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Денжанську О.С., яка поінформувала членів постійної комісії щодо 

проекту рішення «Про погодження комунальному підприємству 

"Монастирищенське виробниче управління житлово-комунального 

господарства" надання у користування ділянок надр з метою геологічного 

вивчення, у тому числі дослідно-промислової розробки питних підземних 

вод», підготовленого на підставі подання Державної служби геології та надр 

України від 22.05.2018 № 8864/03/12-18. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 1). 

 

В обговоренні взяли участь:  Вусик  В.М., Омаргалієв К.С., 

Соколовська О.П. 

Омаргалієв К.С., який запитав про діяльність підприємства. 

Соколовська О.П., яка повідомила, що комунальне підприємство надає 

послуги із забезпечення водопостачання та водовідведення 4 населених 

пунктів: м. Монастирище, село Нове Місто, село Аврамівка, село Летичівка. 

На підприємстві працює 103 особи. Надаються послуги з обслуговування 

житлового фонду міста, утримання багатоповерхівок, також обслуговування 

внутрішньо-будинкових мереж водопостачання та водовідведення. На 

балансі комунального підприємства є 20 свердловин. 

Вусик В.М., який запропонував рекомендувати розглянути питання на 

сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути проект рішення «Про погодження 

комунальному підприємству "Монастирищенське виробниче управління 

житлово-комунального господарства" надання у користування ділянок надр з 

метою геологічного вивчення, у тому числі дослідно-промислової розробки 

питних підземних вод» на пленарному засіданні обласної ради. 

 

 Висновок № 18/1 додається до протоколу (додаток 2).  

 

«За»-6; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»–0 

 

 

Шевчук 

Микола Петрович 

- заступник начальника управління цивільного 

захисту облдержадміністрації 

 



2. СЛУХАЛИ: 

Денжанську О.С., яка повідомила, що до обласної ради надійшов лист 

комунального підприємства "Бачкуринська сільська комунальна служба" 

щодо надання у користування гірничого відводу для розробки 

Бачкуринського родовища суглинків. 

Враховуючи, що підприємство отримало спеціальний дозвіл на 

користування надрами від 15.02.2018 № 6246, має погодження Бачкуринської 

сільської ради, рішення від 10.04.2018 № 21-4/VІІ, погодження 

Монастирищенської районної ради, рішення від 26.04.2018 № 25-19/VІІ, 

підготовлено відповідний проект рішення та запропоновано для розгляду та 

погодження. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 3). 

 

В  обговоренні  взяли  участь:   Омаргалієв К.С., Ніжніков В.М.,  

Плічко Г.І., Прокопенко А.В. 

 Омаргалієв К.С. поцікавився як працює підприємство. 

 Прокопенко А.В., який повідомив, що приватне підприємство 

«Бачкуринська сільська комунальна служба» працює тільки сезонно, в літні 

місяці. Створене підприємство на базі колишнього Монастирищенського 

цегельного   заводу.   За   сезон  на   підприємстві   виготовляється    цегли  

1,5 млн шт., яка використовується для будівництва. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про надання гірничого відводу 

приватному підприємству "Бачкуринська сільська комунальна служба" для 

розробки Бачкуринського родовища суглинків» та рекомендувати розглянути 

питання на пленарному  засіданні обласної ради. 

 

   Висновок № 18/2 додається до протоколу (додаток 4).  

 

«За»-6; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»–0 

 

 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

 Карманніка Р. В., який поінформував про проект рішення «Про звіт за 

2017 рік із проведення моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії 

розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки». 

 Роман Володимирович зазначив, що звіт підготовлений на основі 

інформаційних даних та статистичних показників Департаменту 

регіонального розвитку обласної державної адміністрації, а також 40 

співвиконавців з числа структурних підрозділів облдержадміністрації, 

територіальних підрозділів центральних органів виконавчої влади в області, 

райдержадміністрацій, міськвиконкомів, підприємств та установ, 

громадських організацій, наукових та культурних закладів. 



Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 5). 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути проект рішення «Про звіт за 2017 

рік із проведення моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2015 – 2017 роки» на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

 Висновок № 18/3 додається до протоколу (додаток 6).  

 

«За»-6; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»–0 

 

 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

        Звягінцеву О.М., яка поінформувала про проект рішення «Про внесення 

змін до рішення обласної ради від 03.06.2016 № 5-2/VII «Про обласну  

програму   охорони    навколишнього    природного   середовища   на         

2016 – 2020 роки», підготовлений управлінням екології та природних ресурсів 

обласної  державної  адміністрації  на  підставі  одержаних  пропозицій  від  

КП «Аеропорт Черкаси» Черкаської обласної ради. 

 Олена Миколаївна зазначила, що додаток до програми пропонується 

доповнити заходом «Завдання і заходи обласної охорони наколишнього 

середовища на 2016- 2020 роки» КП «Аеропорт Черкаси» Черкаської бласної 

ради. Розширення та реконструкція системи роздільної каналізації, 

каналізаційних мереж і споруд на них. Озеленення приаеровокзальної площі в 

межах м. Черкаси». 

 Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 7). 

 

 В обговоренні взяли участь: Далібожак І.С., Ніжніков В.М.,  

Омаргалієв К.С., Плічко Г.І. 

 Омаргалієв К.С., який запропонував присутньому на засіданні 

постійної комісії директору комунального підприємства «Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради» поінформувати більш детальніше з цього питання. 

 Далібожак І.С.,  який пояснив, що на даний час планується ряд заходів 

з відновлення роботи аеропорту. Каналізаційні мережі аеровокзалу 

потребують реконструкції і ремонту, необхідно упорядкувати 

приаеровокзальну площу, адже це ворота в обласний центр. Тож просить 

залучити кошти з екологічного фонду на виконання цих робіт. 

 Плічко Г.І., який попросив, надати більш детальнішу інформацію, щодо 

розподілу коштів на виконання передбачених робіт. 



 Липкань А.Б., який повідомив, що на суму 4 млн. грн передбачається 

розробка кошторисної документації, експертиза, замовлення сертифіката та 

виконання запланованих робіт. 

 Омаргалієв К.С., який запропонував підготувати більш детальну 

інформацію щодо використання коштів та поінформувати депутатів при 

розгляді питання на пленарному засіданні обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: за результатами розгляду та обговорення інформації 

начальника управління екології та природних  ресурсів  облдержадміністрації  

Звягінцевої О.М, директора комунального підприємства «Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради» Далібожака І.С., заступника директора – 

начальника управління житлово-комунального господарства Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації Липканя А.Б. проект рішення обласної 

ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 03.06.2016 № 5-2/VII 

«Про обласну програму охорони навколишнього природного середовища на 

2016 – 2020 роки» не набрав необхідної кількості голосів на підтримку. 

 

           Висновок № 18/4 додається до протоколу (додаток 8) 

 

               «За» - 5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 1; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

 Кравченко Н.М., яка поінформувала про проект рішення «Про внесення 

змін до рішення обласної ради від 22.12.2017 № 19-22/VII «Про обласний 

бюджет на 2018 рік» підготовлений обласною державною адміністрацією. 

 Наталія Миколаївна більш детально зупинилась на розподіл залишку 

коштів природоохоронного фонду. Станом на 01.01.2018 збільшуються 

видатки на 4000,0 тис. грн по об’єкту «Реконструкція каналізаційних мереж 

КП «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» по вул. Смілянська, 168 у 

м. Черкаси, озеленення приаеровокзальної території в межах м. Черкаси» 

«Охорона та раціональне використання природних ресурсів», видатки 

розвитку. Уточнюється назва об’єкта, що реалізовується за рахунок субвенції 

з обласного бюджету на здійснення природоохоронних заходів з 

«Забезпечення екологічно безпечного збирання, перевезення, зберігання і 

захоронення відходів (придбання сміттєвоза КрАЗ) із заднім завантаженням 

для вивезення твердих побутових відходів та 120 контейнерів 1,1 

євростандарт оцинковані для роздільного збирання сміття)» на 

«Забезпечення екологічно безпечного збирання, перевезення, зберігання і  

захоронення відходів (придбання автомобіля сміттєвоза для вивезення 

твердих побутових відходів та контейнерів для роздільного збирання 

сміття»). Перерозподіляються видатки на об’єкт «Реконструкція аеровокзалу 



та будівництво фонтану КП «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» 

по вул. Смілянська, 168 у м. Черкаси (виготовлення проектно-кошторисної 

документації та отримання експертного звіту)». 

 Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 9). 

 

 В обговоренні взяли участь: Омаргалієв К.С., Плічко Г.І. 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути проект рішення «Про обласний 

бюджет на 2018 рік» на пленарному засіданні обласної ради. 

 

      Висновок № 18/5 додається до протоколу (додаток 10). 

 

«За»-6; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Звягінцеву О.М., яка повідомила, що проект рішення «Про території та 

об’єкти природно-заповідного фонду області», підготовлений управлінням 

екології та природних ресурсів обласної державної адміністрації, передбачає 

оголошення гідрологічного заказника місцевого значення в адміністративних 

межах Великоканівецької сільської ради Чорнобаївського району, та 

ботанічної пам’ятки природи місцевого значення в адміністративних межах 

Шевченківської сільської ради Звенигородського району.  Метою підготовки 

проекту рішення є збереження природної різноманітності ландшафтів, водних 

та водно-болотних угідь, окремих ботанічних об’єктів, їх використання у 

виховних, наукових, природоохоронних та оздоровчих цілях, підтримання 

загального екологічного балансу, задоволення естетичних потреб громадян та 

збільшення площі природно-заповідного фонду області. 

 Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 11). 

 

 В  обговоренні  взяли  участь:  Вусик В.М.,   Ніжніков В.М.,  

Омаргалієв К.С., Плічко Г.І. 

 Плічко Г.І., який попросив надати більш детальну інформацію які 

заходи плануються виконуватись по гідрологічному заказнику «Бубирова 

гребля». 

 Омаргалієв К.С. запропонував заслухати інформацію 

Великоканівецького сільського голови Чорнобаївського району на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

 

 

 



ВИРІШИЛИ:  

1. Рекомендувати розглянути проект рішення обласної ради «Про 

території та об’єкти природно-заповідного фонду області» на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 2. Пропонувати  при   розгляді   питання    «Про   території    та   об’єкти  

природно-заповідного фонду області» на пленарному засіданні обласної ради 

заслухати інформацію Великоканівецького сільського голови 

Чорнобаївського району щодо обґрунтування пропозиції про оголошення 

території у селі Великі Канівці площею 80 га гідрологічним заказником 

місцевого значення «Бубирова Гребля». 

 

  Висновок № 18/6 додається до протоколу (додаток 12).  

 

«За»-6; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Шемчука М.П., який поінформував про проект рішення «Про внесення 

змін до комплексної програми функціонування та розвитку системи 

цивільного захисту області, забезпечення мобілізаційної готовності та 

мобілізації, створення регіонального матеріально-технічного резерву щодо 

попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий 

період на 2018-2019 роки».  

Микола Петрович повідомив, що в рамках реалізації заходу програми 

«Забезпечення надійного і сталого функціонування регіональної 

автоматизованої системи централізованого оповіщення про загрозу або 

виникнення надзвичайних ситуацій» на 2019 рік передбачається 

фінансування «Модернізації регіональної автоматизованої системи 

централізованого оповіщення»  у розмірі 800 тис. грн. 

Але, проектом рішення пропонується з цих коштів у 2018 році виділити 

40 тис. грн. на виготовлення проектно-кошторисної документації з керування 

електросиренами регіональної автоматизованої системи централізованого 

оповіщення та проведення експертизи проектно-кошторисної документації з 

керування електросиренами регіональної автоматизованої системи 

централізованого оповіщення. 

Також, враховуючи лист з Лисянської райдержадміністрації та 

управління Державної казначейської служби Лисянського району, 

пропонується передбачити кошти на виготовлення кошторисної документації 

та виконання робіт загальна вартість яких становить 530 тис. грн. Із них 

планується використати кошти : з державного бюджету  - 320 тис. грн. та  203 

тис. грн. з обласного бюджету як спів фінансування.  

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 13). 



 

В обговоренні взяли участь: Омаргалієв К.С., Плічко Г.І. 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути проект рішення «Про внесення змін 

до комплексної програми функціонування та розвитку системи цивільного 

захисту області, забезпечення мобілізаційної готовності та мобілізації, 

створення регіонального матеріально-технічного резерву щодо попередження 

і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період на 2018-

2019 роки» на пленарному засіданні обласної ради. 

 

         Висновок № 18/7 додається до протоколу (додаток 14). 

 

«За» - 6; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      К. С. Омаргалієв 

 

 

Секретар постійної комісії      Г.І. Плічко  


